
Protokół Nr 34/14
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 13 lutego 2014 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o 13:00
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego

ucznia uczęszczającego do niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych o
uprawnieniach szkół publicznych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na
terenie Gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego
ucznia uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych forma wychowania
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne inne niż
jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Programu "Karta Dużej Rodziny".
6. Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w

przedszkolu oraz opłat za świadczenia udzielone przez przedszkola prowadzone przez
Gminę Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt
dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz określenia maksymalnej
wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku.

8. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i
Rekreacji w Sokółce.

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ulg za usługi przewozowe środkami transportu
zbiorowego komunikacji miejskiej w Sokółce oraz rodzaju dokumentów
poświadczających uprawnienia do korzystania z ulgowych przejazdów osób.

10. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania oraz ustalenia zasad zwrotu
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w ramach
wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania "Pomoc
państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020.

11. Projekt uchwały w sprawie programu osłonowego "Pomoc gminy w zakresie
dożywiania" na lata 2014-2020.

12. Wolne wnioski



Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych o uprawnieniach
szkół publicznych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Sokółka.
Przewodniczący odczytał pismo Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipinie.
Radny A.Kiprsza zgłosił wniosek o ustanowienie stawek proponowanych przez Panią
Dyrektor.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że przy szkołach niepublicznych możemy zwiększyć
stawki ale przy szkołach publicznych czyli przy Szkole Podstawowej w Janowszczyźnie
stawka ta musi się zmieścicie w widełkach i musza być zgodne z wyliczeniem.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski radnego Kirpszy.
W § 1 ustalić stawkę w wysokości 860 zł. i w § 3 ustalić stawkę 340 zł. miesięcznie.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych i innych forma wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby
fizyczne oraz osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy
Sokółka.
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie l Pawłowski zwrócił uwagę że do
wyliczenia tej stawki nie można brać pod uwagę Szkoły Podstawowej Nr 1 w Sokółce, ze
względu na to że to jest inny rodzaj szkoły. Powinno być określone jakie wydatki są brane do
wyliczeń czy brane były pod uwagę dokształcanie nauczycieli, czy remonty w szkołach. Nie
mamy dostępu do takich informacji.
Radny A.Kirpsza zapytał co będzie jeśli po chwaleniu tych stawek niższych Eduktor będzie
chciał zerwać umowę bo nie będzie mu się opłacało prowadzić szkoły.
Z-ca Burmistrza K.Szczebioty dodał, że nie ma określonej opinii na temat rodzaju szkoły.
Zastępca Burmistrza odczytał opinię RIO z Opola odnośnie obliczania dotacji.
Przewodniczący Komisji Oświaty. J.Wierzbicki dodał, że musimy brać pod uwagę dobro
dzieci. Przedstawił stawki jakie obowiązują w innych szkołach wiejskich: SP w Starej
Kamionce tysiąc złotych na ucznia miesięcznie, SP w Malawiczach 1 500 zł. na ucznia itd.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, iż nie można mówić tego ze Edukator nie będzie w stanie
prowadzić szkoły, może po prostu zmienić Dyrektora. Zdrowy rozsądek podpowiada nam
inaczej ale prawo jest takie a nie inne.
Przewodniczący Komisji J.Wierzbicki dodał, że w poprzednich latach nie było problemu,
stawki były uchwalane wyższe i RIO niż nie zarzuciło.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że w poprzednim roku RIO, otrzymywało sam projekt
uchwały bez wyliczać i dlatego nie wnosiło uwag. Teraz w załączniku do uchwały są
wyliczenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o ustanowienie stawek:
W § 1 na kwotę 860 zł.



Komisja 3 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
W §2 na kwotę 620 zł.
Komisja 3 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
W §3 na kwotę 340 zł.
Komisja 3 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.

Ad.S - Ad.9
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Programu "Karta Dużej Rodziny".
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, iż nabrała tempa ustanowienie Rządowej Karty Dużej
Rodziny. Chcemy zaczekać z wprowadzeniem gminnej ze względu na to żeby oszczędzić
podwójnego przychodzenia obywateli do urzędu i dodatkowych kosztów z tym związanych.
Rząd w tej chwili jest zdeterminowany aby to jak najszybciej wprowadzić.
Przewodniczący zaproponował aby punkty od 5 do 9 zdjąć z porządku posiedzenia.
Komisja jednogłośnie zdjęła punkty.

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania oraz ustalenia zasad zwrotu
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w ramach
wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania "Pomoc
państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020, przedstawiła Pani Dyrektor Opieki
Społecznej Pani Marta półtorzycka.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.U
Projekt uchwały w sprawie programu osłonowego "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na
lata 2014-2020, przedstawiła Pani Dyrektor Opieki Społecznej Pani Marta półtorzycka.
Dyskusj i nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.l2
Wolne wnioski
Radny A.Kirpsza zapytał czy w Karcie Dużej Rodziny można ująć ulgi za przejazd
transportem PKS. Zapytał również czy jest możliwość aby poranny autobus zatrzymywał się
przy Gimnazjum Nr 1.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że sprawdzi czy jest taka możliwość, a co do
zatrzymywania się autobusu przy Gimnazjum Nr 1 to nie ma takiej możliwość gdyż tym
autobusem kursują również inni pasażerowie.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


